
Referat beboerrådsmøde 22. januar 2018 kl. 17:30 

Tilstedeværende: Leif, Svenn, Jakob, Eskil, Nina og Sunniva. Ingen afbud 

 

1. Formalia 
a. Valg af referent og dirigent 

Eskil førte referat, Sunniva var dirigent. 

b. Godkendelse af dagsorden 

Godkendt uden bemærkninger 

c. Godkendelse af referat fra sidste beboerrådsmøde 

Godkendt uden bemærkninger 

2. Meddelelser  

 
a. Fra BBS 

Datalovgivning får en betydning. BBS bruger nu mere energi på at sikre, at der ikke bliver giver 
personhenførbare oplysninger om privatpersoner, og at de heller ikke bliver synlige for andre ved 
tilfælde. Det betyder flere låste døre og mere sikring af papirkurv etc. 

Der er kommet et fast klientel på hotellet. Og det har krævet en indsats at få folk til at udfylde de 
lovpligtige informationer om gæster. Der har dog været en stor tilfredshed med sovefaciliteterne. 

Arbejdet med taget på beboerhuset skrider langsomt frem. 

b. Fra formand  

Sunniva berettede, at hendes position som beboerrådsformand er kortvarig, og at der nok bør ledes 
efter en ny beboerrådsformand. 

 

3. Sager at diskutere 
a. Installation af vand i lejlighederne 

Leif fortalte. BBS laver skriftlig aftale med beboeren om, at de og blikkenslageren kan komme ind. BBS 
tjekker på dagen, at alt er ryddet af som det skal mm., og flytter maskinen/rydder op hvis det ikke er 
som det skal, og låser af efter blikkenslageren har færdiggjort sit arbejde. Vi er opmærksomme på at 
nogle husstande allerede har fået lavet denne installation for egen regning. Der skal laveres en 
evaluering efterfølgende. Initiativt præsenteres som et delt projekt mellem ledelsen og Beboerservice, 
og vi er opmærksomme på det delte ansvar. 

b. Barnevognsskur 

Ledelsen har for nylig bedt om at få set på om sagen kan igangsættes igen. Kommunen og en 
havearkitekt har været ude og se på sagen. De er ikke så negative over for som tidligere – og de er 
særligt positive over de grønne tage. Der er allerede brugt en del penge på projektet, herunder 



arkitekttegninger for lang tid siden – hele projektet ligger klar.. BBS ønsker tilslutning til at fortsætte, og 
bede arkitekten invitere os til et møde. På sigt anbefaler BBS at vi (1) får lavet et estimat på 
huslejestigningen, projektet vil medføre (2) laver en urafstemning med beboerne. Vi besluttede at holde 
et møde med artikekten. 

c. ”Roomies”-problematikken/KKIK og kollegiets optagelseskriterier. 

Leif omdelte en seddel med spørgsmål til juristen, vi kan stille for at få afklaret situationen og vores 
handlemuligheder. Vi godkendte sedlen og havde ikke yderligere spørgsmål. 

d. Cykel razzia 2018 

Vi var enige om at gennemføre cykelrazziaen. BBR annoncerer den i morgen 23.1.2018. 

e. Facebook-gruppe administratorer og medlemmer 

Vi valgte at beboerrådet såfremt det er muligt overtager styringen af facebookgruppen.  

f. Vuggestuens brug af 11. sal 

Leif førte ordet i Meinhards fravær. Vuggestuen har i nogle tilfælde brugt 11.-salen i dagtimerne. Det 
har ikke givet anledning til klager, men BBS har måttet indskærpe nogle regler for hvordan stedet 
efterlades. Vi gjorde intet yderligere, da der ikke har været klager. 

g. Cykling på tværs af parken over til børnehaven/vuggestuen 

Vi valge ikke at gøre noget ved dette punkt. 

 

4. Planlægning 

Vi drøftede at sidste beboermøde sammen med et beboer 

a. De kommende beboerrådsmøder 

Vi aftalte beboerrådsmøde for de kommendeeboerrådsmøder  

• Torsdag 1. marts 17:30 
• Tirsdag 17. april 17:30 

 

b. Forårets beboermøde 

Vi aftalte foreløbigt at lægge forårets beboermøde kl 09:30. Sunniva står igen for morgenmad.  

 

5. Evt.  
a. Nabohjælp 

Vi blev enige om, at der ikke er så meget mere at gøre på Nabohjælp-sagen. Der er ikke foretaget 
betalinger til Nabohjælp ud fra hvad vi kan se. 

 



b. Jakob orienterede om, at han er bortrejst 23. april-1.september. 

 

Mødet hævedes 19:36. Dirigenten takkede for formfuldent talekadence og tydelig artikulation. 

 

 

 

 

 


